

Title (en)

Wash basin adjustable in height.

Title (de)

In der Höhe verstellbares Waschbecken.

Title (fr)

Lavabo réglable en hauteur.

Publication

EP 0140824 A2 19850508 (DE)

Application

EP 84730100 A 19840920

Priority

- DE 3334481 A 19830922
- DE 3343730 A 19831201
- DE 3413500 A 19840406

Abstract (en)

A wash basin, adjustable in height and arranged in front of the surface of a building wall, having two vertical rails spaced apart from one another in the horizontal direction, rollers (7) running on the rails and connected to the basin (1) via a support (6), and a covering in front of the rails with a vertical slot for the support (6). The invention consists in the fact that the rails are situated behind the surface. In this way, a visually successful solution possessing few dust traps is provided. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf ein in der Höhe verstellbares, vor einer Gebäude-Wandfläche angeordnetes Waschbecken (1) mit zwei vertikalen Schienen, die in horizontaler Richtung einen Abstand voneinander haben, mit Rollen (7), die an den Schienen laufen und über einen Träger (6) mit dem Becken (1) verbunden sind, und mit einer Verkleidung vor den Schienen mit einem vertikalen Schlitz für den Träger (6). Die Erfindung besteht darin, dass sich die Schienen hinter der Fläche befinden. Auf diese Weise wird eine optisch gelungene Lösung geschaffen, die wenig Schmutzfänger aufweist.

IPC 1-7

E03C 1/324

IPC 8 full level

E03C 1/324 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/324 (2013.01)

Cited by

JPS63145966U; DE102008028089A1; JPS63145965U; US8579208B2

Designated contracting state (EPC)

FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0140824 A2 19850508; EP 0140824 A3 19851227

DOCDB simple family (application)

EP 84730100 A 19840920